
Protokół nr 30/2012

Posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 10 września 2012 roku.

1. Rozpatrzenie pomysłu radnego Jakuba Bielawskiego dot. sprzedaży mieszkań komunalnych i 
socjalnych ich dotychczasowym najemcom.

2.  Informacja Burmistrza o sprzedaży w trybie bezprzetargowym działki miejskiej jej 
długoletniemu dzierżawcy ( na wniosek Marcina Majewskiego)

3. Uchwała Rady Miasta w sprawie nadania nazwy ulicy w rejonie Luboń-Centrum im. Karola 
Kurpińskiego.

4. Wolne głosy i wnioski

5. Przyjecie protokołów nr 29

Ad. 1  

Pani Nawrot zreferowała komisji zmiany w zakresie:
-  zwiększenie wydatków na ZTM
-  bez zmian budowa obwodnicy Polna/Poznańska/K

W tym punkcie Radny Samulczyk złożył wniosek, by komisja dokonała przeglądu budowy na 
jej terenie przed terminem jej końcowego odbioru, który przypada na dzień 15 listopada br.

- zmniejszenie środków na przebudowę ul. Cmentarnej i Trauguta
- zmniejszenie środków na budowę ul. Dąbrowskiego oraz ul. Westerplatte z powodu 
przedłużonego terminu  zdania projektu.
- zarezerwowane środków na projekt ulic Wschodnia/al. Jana Pawła II (przetarg projekt 
ogłoszony zostanie 25 listopada br.)
- zmniejszenie na pracę związane z termomodernizacją z powodu braku odbiorów 
budowlanych budynków Sz.P nr 3 Biblioteki  Miejskiej, oraz gmachu Urzędu Miasta
- zwiększenie związane z remontem dachów Sz.P. 1 oraz 2
- zmniejszenie z powodu braku środków na budowę łącznika między Gimnazjum nr 1 a hala 
sportową.
- zwiększenie na  opracowanie przebudowy rowu Żabinka 
- zmniejszenie na projekty przyłączy kanalizacyjnych z zlewni ul. Ogrodowej.

Stanowisko komisji komunalnej

Komisja sugeruje przegląd nieruchomości miejskich o statusie komunalnym w celu 
możliwości przesiedlenia lokatorów i sprzedaży nieruchomości na wolnym rynku. Uwzględnić 
należy wielkość działki, wartość posesji, stan techniczny budynku oraz status rodzinny 
lokatorów

Ad. 2



Komisja zapoznała się z treścią pisma i nie wniosła uwag.

Ad. 3

Zgodnie z decyzja komisji komunalnej z dnia 12 października 2009 roku, przewodniczący 
poddała pod głosowanie uchwałę

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.

Nieobecny/na: 1

Wynik głosowania:

za przyjęciem opinii – 9 radnych

przeciw – 0 radnych

wstrzymało się od głosu         – 0  radnych

Ad. 4

Radna Suleja-Kot przedłożyła wniosek mieszkańców dot. budowy ścieżki pieszo – rowerowej 
na terenie przyległym do ul. Sobieskiego

Burmistrz Walny zwrócił uwagę na konieczność uregulowania stanu prawnego (wykup 
gruntu) pod tą inwestycję.

W tym punkcie członkowie komisji głównie dyskutowali o utrzymania porządku na ulicach 
miasta.

Ad. 5

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 29 z dnia 23 lipca br. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.

Nieobecny/na: 1

Wynik głosowania:

za przyjęciem opinii – 9 radnych

przeciw – 0 radnych

wstrzymało się od głosu  – 0 radnych

Przewodniczący

Sekretarz




